



**2<sup>nd</sup> stage of the UET Elite Circuit 2025**  
Sunday, January 26th  
Hippodrome de Paris-Vincennes, France

**America for IDAO DE TILLARD and the yellow jersey for  
GO ON BOY**

French Trotter **IDAO DE TILLARD**, **the defending champion**, became even more of a legend by winning his second Prix d'Amérique on the last Sunday in January at the Parisian racecourse of Vincennes. He is the sixth competitor to complete the double since the early 2000s. Despite this success, the protégé of the DUVALDESTIN family has to leave first place in the UET Elite Circuit 2025 rankings to **GO ON BOY**, **whose first leg took place in Milan on October 27**.

Favourite for this 104th edition of the Prix d'Amérique, Romain DERIEUX's pupil had to settle for third place after suffering a minor harness problem following a collision at the start. As the only one of the 18 protagonists in this Prix d'Amérique to have already scored points in the first heat, **GO ON BOY** took the opportunity to take the lead, having won the UET Elite Circuit Final in 2024. The mare **JUST LOVE YOU** made an unsuccessful attempt to trouble **IDAO DE TILLARD** in the home straight, but nevertheless took a deserved runner-up spot. Last but not least, **JOSH POWER** finished just behind his full brother **GO ON BOY**.

**UET Elite Circuit 2025 standings after second leg**

Updated on Monday, January 27, 2025

Rank	Horse	Report points	Points of 27.01.25	TOTAL
1 <sup>er</sup>	<b>GO ON BOY</b>	10	9	19
2 <sup>e</sup>	<b>IDAO DE TILLARD</b>	0	15	15
3 <sup>e</sup>	<b>ALWAYS EK</b>	15	0	15
4 <sup>e</sup>	<b>JUST LOVE YOU</b>	0	10	10
5 <sup>e</sup>	<b>DOLCE VIKY</b>	8	0	8
6 <sup>e</sup>	<b>JOSH POWER</b>	0	6	6
7 <sup>e</sup>	<b>HOHNECK</b>	6	0	6
8 <sup>e</sup>	<b>HUSSARD DU LANDRET</b>	0	5	5
9 <sup>e</sup>	<b>DEMON</b>	5	0	5
10e	<b>IDÉAL LIGNERIES</b>	0	4	4

*If same points total, see article 5.4 of the regulations for ranking.*

**Next stage:** Sunday, February 9, 2025 at Vincennes with the Prix de France

Link to the general ranking of this edition, to download the rules and regulations, and to the arrangements for the final, which will take place in Sweden at the **Solvalla** racecourse **on Saturday, October 11, in parallel with the UET Grand Prix**[www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/](http://www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/)

Contact: UET secretariat - 15 Bd de Douaumont- 75017 Paris - tel. 33(0)149771403 - [uet@letrot.com](mailto:uet@letrot.com)

**EUROPEAN TROTTING UNION**

15 Bd de Douaumont - 75017 Paris

[uet@letrot.com](mailto:uet@letrot.com) - [www.uet-trot.eu](http://www.uet-trot.eu)

**2<sup>ème</sup> étape de l'UET Elite Circuit 2025**  
Dimanche 26 janvier  
Hippodrome de Paris-Vincennes, France

**L'Amérique pour IDAO DE TILLARD et le maillot jaune pour  
GO ON BOY**

Le Trotteur Français **IDAO DE TILLARD**, **tenant du titre**, est entré encore un peu plus dans la légende en gagnant son second Prix d'Amérique en ce dernier dimanche de janvier sur l'hippodrome parisien de Vincennes. Il s'agit du sixième compétiteur à réaliser le doublé depuis le début des années 2000. Malgré ce succès, le protégé de la famille DUVALDESTIN doit laisser la première place du classement de l'UET Elite Circuit 2025 à **GO ON BOY** dont la première étape a eu lieu à Milan le 27 octobre dernier.

Favori de cette 104<sup>ème</sup> édition du Prix d'Amérique, l'élève de Romain DERIEUX a dû se contenter du troisième rang après avoir été victime d'un petit problème de harnachement suite à un accrochage au moment du départ. Etant le seul des 18 protagonistes de ce Prix d'Amérique à avoir déjà marqué des points dans la première manche, **GO ON BOY** en a donc profité pour prendre la tête du classement, lui qui a remporté la Finale de l'UET Elite Circuit en 2024. La jument **JUST LOVE YOU** a tenté en vain d'inquiéter **IDAO DE TILLARD** dans la ligne droite, prenant néanmoins un méritoire accessit d'honneur. A relever enfin que **JOSH POWER** s'est classé juste derrière son frère utérin, un certain **GO ON BOY**.

**Classement de l'UET Elite Circuit 2025 après la deuxième étape**  
Actualisé le lundi 27 janvier 2025

Rang	Cheval	Report points	Points du 27.01.25	TOTAL
1 <sup>er</sup>	<b>GO ON BOY</b>	10	9	19
2 <sup>e</sup>	<b>IDAO DE TILLARD</b>	0	15	15
3 <sup>e</sup>	<b>ALWAYS EK</b>	15	0	15
4 <sup>e</sup>	<b>JUST LOVE YOU</b>	0	10	10
5 <sup>e</sup>	<b>DOLCE VIKY</b>	8	0	8
6 <sup>e</sup>	<b>JOSH POWER</b>	0	6	6
7 <sup>e</sup>	<b>HOHNECK</b>	6	0	6
8 <sup>e</sup>	<b>HUSSARD DU LANDRET</b>	0	5	5
9 <sup>e</sup>	<b>DEMON</b>	5	0	5
10 <sup>e</sup>	<b>IDÉAL LIGNERIES</b>	0	4	4

*Si même total de points, voir l'article 5.4 du règlement pour l'établissement du classement.*

**Prochaine étape** : dimanche 9 février 2025 à Vincennes avec le Prix de France

Lien pour suivre le classement général de cette édition, pour télécharger le règlement avec son barème, les dispositions de la finale qui aura lieu en Suède sur l'hippodrome de **Sollvalla le samedi 11 octobre en parallèle du Grand Prix de l'UET** : [www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/](http://www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/)



Contact : UET secrétariat - 15 Bd de Douaumont- 75017 Paris – tél. 33(0)149771403 – uet@letrot.com